

Corporal C. Bushman



Corporal Clayton Bushman enlisted in the Canadian Armed Forces as a Combat Engineer in January 2020. Upon completing basic training in Saint Jean, Quebec, and DP1 - Combat Engineer in Gaagetown, New Brunswick, he was posted to 4 Engineer Support Regiment (4 ESR) in Gaagetown.

During his time at 4 ESR, he occupied the position of LAV 6.0 Driver in 1 Tp, followed by Combat Storesman and Local Purchasing/Ordering Rep in the 42 SQ, as well as LAV 6.0 Driver for 42 SHQ. He participated in Op LENTUS in Prince Edward Island during the 2022 hurricanes.

Following his retirement from the CAF, Cpl Bushman will be returning to British Columbia with his partner, Stephanie Shelswell.

CHIMO!

Caporal Clayton Bushman s'est enrôlé dans les Forces armées canadiennes en tant que sapeur de combat en janvier 2020. Après qu'il a complété sa formation de base à Saint-Jean, Québec, et le cours de génie de combat DP1 à Gaagetown, Nouveau-Brunswick, il a été affecté au 4^e Régiment d'appui du génie (4 RAG) à Gaagetown.

Pendant son séjour à 4 RAG, il a occupé les postes d'opérateur de LAV 6.0 dans 1 Tp, magasinier dans 42 SQ, et opérateur de LAV 6.0 dans 42 SHQ. Il a participé avec Op LENTUS à l'Île-du-Prince-Édouard durant les 2022 ouragans.

Après sa retraite de l'armée, Cpl Bushman reviendra à Colombie-Britannique avec sa belle moitié, Stéphanie Shelswell.

CHIMO!